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§ 149 TN 2024/0803 
 

Nämndinitiativ om att återkommande ramavtal ska 
summeras årligen för nästkommande två år och att 
avtal som behöver behandlas av nämnden under året, i 
god tid, tas upp i nämnden för beslut 

Ärende 
Vid tekniska nämndens sammanträde 2024-10-24 (§ 130) väckte Karl-Johan 
Nybell (C) ett ärende om att återkommande ramavtal ska summeras årligen 
för nästkommande två år och att avtal som behöver behandlas av nämnden 
under året, i god tid, tas upp i nämnden för beslut. 
Tekniska nämnden beslutade då att bordlägga ärendet. 
Tekniska nämnden uppdrar i detta ärende åt 
samhällsutvecklingsförvaltningen att att utreda förutsättningarna för att 
genomföra sådan utredning som föreslås i nämndinitiativet. 

Yrkanden 
Ordförande Robert Nibelius (M) yrkar att tekniska nämnden uppdrar åt 
samhällsutvecklingsförvaltningen att utreda förutsättningarna för sådan 
hantering av ramavtal som föreslås med Karl-Johan Nybell (C) väckta 
nämndinitiativ. 

Proposition 
Ordförande Robert Nibelius (M) ställer proposition på eget yrkande och 
finner att nämnden beslutar i enlighet med det. 

Tekniska nämndens beslut 
Tekniska nämnden uppdrar åt samhällsutvecklingsförvaltningen att utreda 
förutsättningarna för sådan hantering av ramavtal som föreslås med Karl-
Johan Nybell (C) väckta nämndinitiativ. 
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